
OBČNI ZBOR GEOGRAFSKEGA DRUŠTVA SLOVENIJE V MARIBORU 

Po zaključku XI. zborovanja slovenskih geografov v Mariboru je bil 29.6.1978 
Občni zbor GDS, katerega se je udeležilo okoli 50 geografov. Po izvolitvi de-
lovnega predsedstva in soglasno sprejetih sklepih XI.zborovanja slovenskih 
geografov je poročilo o delu podala predsednica prof.Marija Košak. Posebna 
pozornost v preteklem obdobju je bila nemenjena delu v znanstveni in šolski 
sekciji. Znanstvena sekcija je oblikovala svoj odbor iz predstavnikov geograf-
skih institucij, delo pa je potekalo v različnih oblikah. V pretekli mandatni 
dobi je znanstvena sekcija organizirala med drugim naslednje prireditve: v so-
delovanju z ljubljanskim aktivom je pripravila predavanje o potresu v Posočju, 
posvet o problemih človekovega okolja in o geografskem tisku ter posveti 6 or-
ganizaciji in koordinaciji znanstveno-raziskovalnega dela geografskih znanstve-
nih institucij ter aktivno sodelovala pri pripravah za XI. zborovanje sloven-
skih geografov. Sekcija je sodelovala tudi pri pripravi in izdaji zbornika 
o Zgornjem Posočju ter pri drugih akcijah. 

Šolska sekcija je skrbela predvsem za delovno komisijo za sestavo učnih načrtov 
za usmerjeno izobraževanje in učne programe za otroke naših zdomcev. O posamez-
nih učnih načrtih je tekla razprava na sestankih šolske sekcije. Osnutke učnih 
načrtov za skupne programske osnove in za pedagoško usmeritev pa je posredova-
la vsem šolam, ki izobražujejo učitelje geografije, in vsem aktivom GDS, s 
prošnjo, da pošljejo pripombe. Žal je bil odziv skromen, saj so svoje pripombe 
poslali le PA Maribor in celjski aktiv. Člani šolske sekcije so sodelovali kot 
predavatelji na seminarjih, ki jih je organiziral zavod SRS za šolstvo. Na po-
budo šolske sekcije so bile organizirane skupine, ki sodelujejo pri pripravi 
gradiva za usmerjeno izobraževanje. Člani šolske sekcije so aktivno sodelovali 
tudi pri sestavljanju programa za radijske šole in TV programa. 
Najpogostejša oblika dela v aktivih so bili sestanki s predavanji. Nekateri ak-
tivi so organizirali ekskurzije. Zelo uspešne ekskurzije s strokovno razlago 
je organiziral ljubljanski aktiv in med udeleženci so bili tudi člani drugih 
aktivov. Aktivnejše delovanje ovira zlasti teritorialna razsežnost aktivov. 
Člani pogrešajo boljšo povezavo med aktivi in 10 GDS ter boljšo informiranost 
Po mnenju predsednice sta obe sekciji in aktivi dobro opravili svoje naloge. 
Diskusija je poudarila potrebo po večjem sodelovanju GDS z učitelji geografije, 
kar naj bi dosegli z boljšo in širšo organizacijo GDS. V Sloveniji so še območ-
ja,ki jih aktivi ne vključujejo (Dolenjska, Bela krajina). Delo posameznih ak-
tivov šepa ali pa je aktivnost odvisna od zavzetosti posameznih članov. Geograf-
ske publikacije naj bi v večji meri upoštevale konkretne potrebe učiteljev geo-
grafije. Tudi aktivi naj bi dajali več predlogov za delo GDS. 
V novi nadzorni odbor je zbor izvolil dr.Franceta Habeta, Dušana Kompareta 
in dr.Boruta Belca, v izvršilni odbor GDS pa dr.Vladimirja Bračiča, Iva Piryja, 
dr.Vladimirja Klemenčiča, mag.Dušana Pluta, dr.Petra Habiča, dr.Mirka Paka, 
Milana Natka, Marijo Košak, Ado Jamnišek, urednika Geografskega vestnika, ured-
nika Geografskega obzornika, predstavnika študentov, predsednike aktivov, član 
10 GDS pa je tudi častni predsednik društva akademik Svetozar Ilešič. Oba ured-
nika, blagajnika in predstavnika študentov bo 10 GDS imenoval kasneje. Dr.Vladi-
mir Klemenčič se je v imenu novega odbora dosedanjemu 10 zahvalil za opravljeno 
delo ter se hkrati zahvalil za zaupanje. 
Na koncu je bila še pobuda, da naj bi bilo naslednje zborovanje na območju 
kranjskega aktiva GDS. 

Dušan Plut 

46 


